
Podnet  č. 19/2017   
 
 
5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
Tomko: 
Podnet od občana. Boli sme zvyknutí 3 roky na Ulici Štefánika na tulipány, toho roku 
tulipány nie sú. Aký bol dôvod mesta nevysadiť tieto tulipány? Teraz tam, alebo akú náhradu 
uvažujete, lebo tie tulipány skrášľovali mesto a myslím, že mali svoje opodstatnenie.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade tulipánov, otázky, ktorá už rezonuje v spoločnosti, myslím si, že o žiadnu závažnú 
zmenu, alebo k žiadnemu závažnému problému nedošlo. Ide o to, že je naplánovaná výsadba 
letničiek, ale môže sa k tomu konkrétne vyjadriť aj pán Fazekaš, ktorý zodpovedá za túto 
oblasť revitalizácie.  
 
Mgr. Fazekaš: 
V roku 2014 bolo, zakúpilo mesto cibule v počte 2500 ks za 518 €, tie boli vysadené pred 
Hasan. Počas dvoch rokov boli vysádzané, ale potom sme prišli na to, že tie tulipánové cibule 
sa musia vyberať skôr, pretože tam idú letničkové kvety a dosť nám to robilo problémy, preto 
sme sa rozhodli aj po dohode s pánom Sobotom z krajského pamiatkového úradu, že sme tie 
cibule vybrali. Ako náhradu tam budeme riešiť letničkové kvety a tie cibule skončili 
v trvalkových záhonoch pri Tokaji a pri Kauflande  a veľká časť išla i do mestského parku. 
Čiže aj v mestskom parku pozdĺž chodníkov v tých spevnených časti budete môcť vidieť už aj 
túto jar určite tie tulipány nasadené a vykvitnuté. Žiaľ počasie je také, ako je, čiže ešte asi to 
tam nevidno. Ja už som si všimol, už tie cibule tam vidno, tie nadzemné časti. Časť sme si 
nechali, nejakú výzdobu sme si zrobili aj v centre u nás, čiže skončili cibule takto na troch 
miestach. Netreba v tom hľadať nejaký zámer. Hlavne kvôli tomu sme to riešili, ako som už 
spomínal, že tie letničkové kvety, ktoré sme pripravovali sme mali už dosť prerastené a potom 
sme mali veľký problém s ujímaním tých letničiek, počas leta neboli také pekné ako by mali 
byť. Čiže tohto roku budú na konci mája tam vysadené a zbytok  hovorím, je to všetko 
v záhonoch. Nehovorím, že niečo neodišlo, lebo tie cibule nie sú jednoduchá vec hej, 
uskladňovať ich, niečo nám aj odišlo, ale väčšinová časť je v tých trvalkových záhonoch 
v mestskom parku a tam by ten efekt mal byť potom do budúcna. Asi toľko.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Podnet  č. 20/2017   
 
 
5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
Garanič: 
Mam jeden podnet, ktorý sa týka tak, ako kolega  MUDr. Tomko pravidelne interpeluje 
ohľadom bývalej pekárne, starej budovy pekárne, že opadávajú z nej veci a podobne, tak ja by 
som chcel dať podnet na budovu, ktorá je vedľa vstupu na cirkevné gymnázium, bývalý       
B-club, alebo nejak tak sa to volá, opadáva tam z toho omietka, sú tam porozbíjané skla. Keby 
mesto mohlo zaslať nejakú výzvu majiteľovi budovy, aby to  trochu skultúrnil. 
 
PhDr. Čižmár: 
Berieme to ako podnet, myslím, že v tej veci sa už aj konalo, ale preveríme to.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
oddelenie výstavby 


